
                     
                        JÕHVI VALLAVOLIKOGU                                

SPORDIKOMISJONI KOOSOLEKU
                                                      PROTOKOLL                                                                       

Jõhvis                 22. jaanuaril 2020

Koosoleku algus kell 16.30;
                  lõpp  kell 17.30.

Osa  võtsid:  vt  kvoorumi  leht,  vallavanem  Max  Kaur,  volikogu  esimees  Eduard  East  ja
abivallavanem Aleksei Naumkin.

Koosolekut  juhatas  spordikomisjoni  esimees  Arthur  Seppern,  protokollis  volikogu  kantselei
juhataja Maire Lumiste.

PÄEVAKORD:
1. Spordikomisjoni koosolekute 2020. aasta graafiku kinnitamine
2. Vallavolikogu 30. jaanuari istungile esitatud eelnõude tutvustamine
3. 2020. a spordiklubide poolt esitatud taotluste rahastamine
4. Jõhvi Spordikooli 20202. a tegevusplaanid
5. Muud küsimused
6. Dartsi medalivõistlused

1. Ettekandja: komisjoni esimees Arthur Seppern tegi ettepaneku kinnitada juba eelnevalt komisjoni
liikmetele saadetud aastane komisjoni koosolekute töögraafik.
Augustikuu  19.  parandada  18.  augustiks,  kuna  20.  august  on  riiklik  püha  ja  19.  august  on
lühendatud tööpäev.
O t s u s t a t i (koos sisse viidud parandusega) kinnitada volikogu spordikomisjoni 2020. aasta
töögraafik.

2.  Volikogu  esimees  Eduard  East  tutvustas  volikogu  30.  jaanuari  istungi  päevakorda  esitatud
eelnõusid:
- Maakondade arengustrateegiate elluviimise toetusmeetmes kohalikule omavalitsusele võimaldatud
toetuse taotlemise volitamine. 
- Jõhvi valla koolieelse lasteasutuse õpetaja  töötasu alammäära kehtestamine
- Loa andmine hanke korraldamiseks (kontoritarbed)
- Loa andmine hanke korraldamiseks (probleemsed puud)
- Loa andmine hanke korraldamiseks (lemmikloomade kalmistu)
- Loa andmine kinnisasja osa ostmiseks (Rakvere 4)
- Loa andmine kinnisasjade ostmiseks (Pargi tn garaažid)
-  Jõhvi  linna  Pargi  37a  kinnistu  detailplaneeringu  algatamine  ja  keskkonnamõju  strateegilise
hindamise mittealgatamine



Vallavanem  Max  Kaur  tutvustas  2020.  aasta  eelarvesse  kahe  lugemise  vahel  esitaatud
muudatusettepanekuid ja vallavalitsuse seisukohti (lisatud protokollile).

Arthur Seppern: on hea meel, et lõpuks on eelarvesse spordile rohkem raha arvestatud.

Max Kaur: eelarvet võiks nimetatad konservatiivseks arengu eelarveks.

Komisjoniliikmed jäid eelarve suhtes toetavale seisukohale.

Arthur  Seppern:  minuni  jõudis  täna  probleem,  et  kuna  nüüd  on  spordiobjektid,  mida  haldab
spordikool, laiali mööda linna, oleks vaja autot, nt kaubikut.

Jevgeni Fedorenko: see on tõesti nii, kasutame praegu isiklikku transporti, mis pole eriti normaalne,
nt on vaja vedada kloori kanistreid, tööriistu jne.

Max Kaur: võiks kaaluda mõtet anda spordikoolile üle huvikeskuse buss.

Komisjoniliikmed jäid toetavale seisukohale, et spordikoolile on vaja transpordivahendit.

3. Jevgeni Fedorenko andis ülevaate Jõhvi valla eelarvest noorsportlaste pearaha taotlustest ja Jõhvi
valla eelarvest spordiürituste ning -projektide toetuse taotlustest (lisatud protokollile). 
Eelarves on summaks 98 269 eurot, mis on 30 000 eurot rohkem möödunud aastast.
Arthur Seppern: kas rahuldatud saavad kõik taotlused?
Jevgeni Fedorenko: pole veel lõplikku otsust, tuleb täpsustada finantsteenistuses. Toetuste korras on
% ära toodud, ürituste jaoks on eraldi summa 15 135, taotlusi on summale 24 506.
Arthur Seppern: kas register on kasutusele võetud?
Aleksei Naumkin: firma tegeleb, läheb aega veel ca kolm kuud.
Arthur Seppern: kui võrrelda eelmise aastaga, tuli ka uusi klubisid?
Jevgeni Fedorenko: tuli kaks uut klubi.
Saame ka rääkida 7 lapsest, kes on tegevad Kohtla-Järve klubides.
Jõhvis on kaks ujumisklubi, kus on vastavalt 33 ja 34 Jõhvi last, kuid treeningud on Kohtla-Järve
ujulas, kuna meil ei ole aegu. Seega on ujulat linnale väga vaja.
Artrhur Seppern: Pargi Arendus on projekteerimistingimuste väljastamiseks taotluse esitanud.
Plaanin veebruaris koos Toila ja Kohtla-Järve klubidega teha koosoleku, kus teeme omavalitsustele
ühise pöördumise tasaarvestuse osas.
On ka klubisid, kes ei esitanud tänavu taotlust?
Jevgeni Fedorenko: motoklubi ja iluuisutamise klubi ei esitanud.

4. Jevgeni Fedorenko: oleme plaaninud avada spordikoolis 1. septembrist võimlemise osakonna,
oleme juba eelarvesse arvestanud, õppekava koostatud (vaja veel kinnitada), treener olemas.
Põhikooli staadion peaks valmima juunis, kavas korraldada siis „koolide olümpiamängud”.
29. veebruaril korraldab spordikool jalgpalliturniiri, seotud spordihalli 10. aastapäevaga.

Arthur  Seppern:  olen  mitmeid  kordi  rääkinud  valla  spordikalendri  koostamisest,  aga  jutust
kaugemale ei ole me jõudnud.
Helen Mast: valla kodulehel pole isegi spordiürituste kalendrit.
Aleksei Naumkin: tegeleme sellega.
Infoks, et registreerime juhtide võistkonna omavalitsuste talimängudele  Rakveres. 



Käisin  eelmisel  aastal  Ogre  linnapäevadel  ja  tahaks  korraldada  Jõhvi  päevad  samamoodi,  kus
linnapäeval osalevad kõik lasteaiad, sportlased jt erinevates valla asutustes ja linnaosades erinevate
üritustega. Tegelen selle mõttega, korvpalluritega olen juba rääkinud.

Arthur Seppern: sain väga negatiivset tagasisidet viimastest koroona võistlustest. Kui annate välja
ürituste korraldamise lubasid, tuletage veelkord meelde, et korraldaja peab tagama korra.

Toimusid Dartsi võistlused, parimad said autasustatud medalitega.

Arthur Seppern
juhataja     Maire Lumiste
                                                                                                   protokollija            
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